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Zápisnica  z Riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Skalité 

konaného dňa 11. marca 2024 v Skalitom 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

 

 

 

P r í t o m n í : 

Podľa prezenčnej listiny. 

 

P r o g r a m    r o k o v a n i a:  

 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Určenie zapisovateľa, voľba overovateľov zápisnice a návrhovej komisie. 

3. Správa o činnosti od posledného OZ, Kontrola plnenia uznesení OZ (predkladá starosta  

    obce). 

4. Správa o sociálnej situácii v obci za rok 2023 (predkladá Ľ. Serafínová). 

5. Komunitný plán sociálnych služieb na obdobie rokov 2024 – 2028 (predkladá Ľ.  

    Serafínová). 

6. Správy z kontrol HKO za 2. polrok 2023 a Plán kontrolnej činnosti HKO na 1. polrok 2024  

    (predkladá HKO Skalité). 

7. Správa o kontrolnej činnosti HKO Skalité za rok 2023 (predkladá HKO Skalité). 

8. 1. zmena rozpočtu 2023 starostom obce a čerpanie k 31.12.2023 (predkladá M.  

     Mudríková). 

9. Pridelenie dotácií spoločenským organizáciám v obci, v zmysle VZN č.5/2016 o  

    poskytovaní dotácie z rozpočtu obce Skalité (predkladá M. Mudríková). 

10. Návrh na 1.zmenu rozpočtu obce č. 1/2024 pre rok 2024 (predkladá M. Mudríková). 

11. Nakladanie s majetkom (predkladá starosta obce). 

12. Zápis do kroniky obce za rok 2023. 

13. Rôzne. 

14. Interpelácie poslancov.  

15. Záver. 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

 

Zasadnutie otvoril a viedol PaedDr. Jozef Cech, starosta obce. Privítal prítomných poslancov 

na zasadnutí Obecného zastupiteľstva (ďalej len ,,OZ“). Zasadnutie bolo zvolané pozvánkou, 

v zmysle Zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. Skonštatoval, že OZ je uznášania sa 

schopné, prítomných 10 poslancov, ospravedlnili sa p. Jozef Krčmárik, p. Marian Ramšák a p. 

František Mudrík. 

P. starosta predložil poslancom návrh programu rokovania OZ, ktorý bol poslancom aj 

doručený. Doplňujúci návrh k programu rokovania OZ nebol zo strany poslancov podaný. 
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Následne dal hlasovať o programe rokovania OZ.  

Program OZ bol jednohlasne schválený (počtom prítomných 10 poslancov). 

 

Pred druhým bodom rokovania p. starosta poprosil prítomných, aby povstali a minútou ticha si 

uctili kolegyňu, ktorá dlhé roky pracovala ako poslankyňa v obecnom zastupiteľstve, p. Zdenku 

Révayovú, a nedávno nás opustila. 

 

2. Určenie zapisovateľa, voľba overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 

 

Pán starosta zápisom poveril Macášovú Katarínu, Ing., ktorú zároveň predstavil členom OZ ako 

novú zamestnankyňu Obecného úradu, za overovateľov zápisnice navrhol MUDr. Milana 

Piščeka, MPH a p. Miloša Petráka,a do návrhovej komisie p. Ľubicu Lašovú a Mgr. Ivetu 

Petrákovú.  

Následne dal hlasovať o tomto bode. 

Návrh starostu obce bol jednohlasne schválený všetkými prítomnými poslancami.  

 

Pred tretím bodom rokovania p. starosta informoval, že uznesenia, ktoré boli prijaté na 

predchádzajúcom rokovaní OZ sú vo veľkej časti splnené, niektoré nebolo možné naplniť, tie 

budú na rokovaní vysvetlené a následne zrušené. Ďalej p. starosta informoval prítomných 

o udalostiach, ktoré sa udiali od posledného obecného zastupiteľstva, t.j. od 11.12.2023: 

 
22.12.2023  Vianočná láska v krabici – členovia sociálnej komisie                             

rozdistribuovali balíčky od ľudí aj od obce do domovov dôchodcov ale aj 

ľuďom v ťažkej životnej situácii. 

25.12.2023     Stretnutie pri jasličkách v kostole sv. Jána Krstiteľa v Skalitom 

30.12.2023   Rozlúčka so starým rokom, ktorú spríjemnili svojím hraním ĽH Tomčalovci,  

    súčasťou bol ohňostroj a starostovský punč a prípitok od poslancov OZ. 

01.01.2024 Novoročná sv. omša za obec Skalité 

05.01.2024 stretnutie Kysucký Triangel 

22.01.2024 Veliteľstvo Záchranná brigáda Hasičského a Záchranného zboru Žilina 

05.02.2024  pracovné stretnutie v Krásne nad Kysucou týkajúce sa dopravnej obslužnosti  

    (integrácia, cestovné poriadky, podnety občanov v regióne Kysuce) 

06.02.2024  Odovzdanie Ocenenia Slovensko-poľskej obchodnej komory spoločnosti    

     Uranpres spol. s.r.o. za výnimočný výkon v zložitých podmienkach výstavby  

    tunelov na  poľskej diaľnici S1-Wegierska Górka. Do našej obce zavítala  

    veľvyslankyňa SR vo Varšave Andrea Elscheková-Matisová a veľvyslanec  

    Poľskej republiky na Slovensku Maciej Ruczaj. Prioritne sa preberala téma  

    o znovuotvorení hraničného prechodu Skalité-Zwardón. 

08.02.2024  Výročná schôdza DHZO SKALITÉ – na ktorom sa zúčastnil aj p. starosta 

obce Milówka 

13.02.2024  Tradičné ukončenie fašiangového obdobia – pochovávanie basy spojené  

    s ľudovou zábavou, kde boli ocenené najkrajšie masky 

17.02.2024  Medzinárodné turnaje výberov družobných futbalových zväzov (Kysuce,  

    Frýdek Místek, Skoczów) v športovej hale v Skalitom 

24.02.2024 Turnaj o pohár predsedu oblastného futbalového zväzu Kysúc pod záštitou  

    zduženia obcí Kysucký triangel 

19.02.2024  Výbor pre otázky zamestnanosti – ÚPSVaR Čadca 

26.02.2024  Zasadnutie Okrskových volebných komisií – na ktorom členovia  

     okrskových volebných komisií zložili sľub p. starostovi 

27.02.2024  2. zasadnutie Sekcie zahraničných vzťahov Rady ZMOS 

 

05.03.2024 pracovné stretnutie v Krásne nad Kysucou týkajúce sa dopravnej  

                         obslužnosti v regióne Kysuce 
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- Pracovné stretnutie a dozorná rada OCR Kysuce, Čadca 

06.03.2024  Regionálna rada partnerstva Kysúc, v Kysuckom Novom Meste 

07.03.2024  Zasadnutie Mikroregiónu Kysucký Triangel, obecný úrad Skalité 

08.03.2024   Zasadnutie Združenia Miest a obcí Kysúc, MÚ Čadca 

10.03.2024  Výročná členská schôdza Slovenského zväzu záhradkárov v Skalitom, p.  

    starosta poďakoval p. predsedovi Martinovi Petrákovi  za pozvanie  

a informoval o Výročnej členskej schôdzi ZO JD Slovenska, ktorá zasadala 

11.03.2024 v našej obci. 

11.03.2024  p. starosta pozval členov OZ na Výročnú členskú schôdzu JDS Skalité, ktorá sa  

uskutočnila dnes poobede 

 

P. starosta informoval, že pred rokovaním OZ zasadala komisia finančná a nakladania 

s majetkom a sociálna komisia. 

 

Následne p. starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu programu, nikto sa neprihlásil. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 1/2024 – OZ schvaľuje: 

a) návrhovú komisiu v zložení: Mgr. Iveta Petráková, Ľubica Lašová, 

b) overovateľov zápisnice: MUDr. Milan Pišček, MPH, Miloš Petrák, 

c) zapisovateľku zápisnice: Ing. Katarína Macášová, 

d) program rokovania OZ tak, ako bol navrhnutý. 
Schválené počtom 10 prítomných poslancov.  

Hlasovanie: za: Bazgerová Iveta, Ivanek Peter, Lašová Ľubica, Mudríková Vlasta, Najdek Jozef, Petrák Martin, 

Petrák Miloš, Petráková Iveta, Pišček Milan, Pollák Peter.  

Hlasovanie proti: nikto 

Zdržali sa: nikto 

Neprítomní na hlasovaní:0 

 

3. Správa o činnosti od posledného OZ, Kontrola plnenia uznesení OZ  

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 2/2024 – OZ berie na vedomie: 

a) Správu o kontrole plnenia uznesení od predchádzajúceho zasadnutia OZ.  

b) Správu o činnosti od posledného zasadnutia OZ, ktorú predložil starosta obce. 
Schválené počtom 10 prítomných poslancov. 

Hlasovanie: za: Bazgerová Iveta, Ivanek Peter, Lašová Ľubica, Mudríková Vlasta, Najdek Jozef, Petrák Martin, 

Petrák Miloš, Petráková Iveta, Pišček Milan, Pollák Peter  

Hlasovanie proti: nikto.  

Zdržali sa: nikto.  

Neprítomní na hlasovaní:0 

 

4. Správa o sociálnej situácii v obci za rok 2023  

 

P. starosta otvoril ďalší bod rokovania a poprosil p. Ľubicu Serafínovú, aby tento bod rokovania 

predniesla. 

P. Serafínová skonštatovala, že aktuálnu situáciu v obci ovplyvňovalo viacero faktorov. 

V prvom rade inflácia, ktorá v roku 2023 dosiahla úroveň 10,5%. Do navýšenia cien tovarov 

a služieb sa premietlo zvýšenie cien energií pre podnikateľské subjekty a ďalším výrazným 

faktorom, najmä pre mladé rodiny, je zvýšenie úrokových sadzieb hypotekárnych úverov. 

Došlo k násobnému navýšeniu mesačných splátok a je možné, že nie všetky rodiny dokážu 

tento nárast zvládnuť bez problémov. Dôsledkom toho je, že domácnosti začali viac šetriť 

a míňať peniaze najmä na základné potreby ako sú potraviny a bývanie. Došlo k obmedzeniu 

využívania služieb ako sú donáška jedla, kozmetika, masáž, čistiareň a pod. V blízkej 

budúcnosti môžeme očakávať, že zvýšenie cien energií a ďalších vstupov, ako celková cena 
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práce a pod. spolu s nižším záujmom zákazníkov, spôsobia ukončenie činností viacerých 

živnostníkov a menších podnikateľských subjektov v obci. Zhoršenú sociálnu situáciu pociťujú 

najmä najviac ohrozené skupiny, ako sú dôchodcovia, matky samo živiteľky, nezamestnaní 

a mladé rodiny s väčším počtom detí. Taktiež môžeme predpokladať, že viacero osôb rieši 

neistú a nepriaznivú životnú situáciu zvýšenou konzumáciou alkoholu, cigariet a iných 

návykových látok. V roku 2023 sme zaregistrovali nárast užívania alkoholu mladistvými 

a výrazný nárast začínajúcich závislostí detí a mládeže na sociálnych sieťach. 

Je dôležité, aby občania neostávali izolovaní, chceme, aby dochádzalo k vzájomných 

stretnutiam, zdieľaniam plánovaných aktivít v obci. Veľkou mierou k tomu prispieva aj bohatý 

kultúrno-spoločenský život v obci, ktorý obecný úrad každoročne zabezpečuje. Situáciu 

všetkých ohrozených skupín budeme priebežne sledovať a aktívne využívať všetky možnosti 

na zlepšenie podmienok pre život v obci.  

P. starosta poďakoval za objasnenie aktuálnej situácie v obci a otvoril diskusiu k tomuto bodu 

rokovania. 

 

Diskusia nebola, nikto sa neprihlásil. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 3/2024 – OZ berie na vedomie: 

Správu o sociálnej situácii v obci Skalité za rok 2023.  

Správa o sociálnej situácii v obci Skalité za rok 2023 tvorí neoddeliteľnú prílohu zápisnice. 

Starosta obce dal hlasovať o tomto bode rokovania. 
Schválené počtom 10 prítomných poslancov. 

Hlasovanie: za: Bazgerová Iveta, Ivanek Peter, Lašová Ľubica, Mudríková Vlasta, Najdek Jozef, Petrák Martin, 

Petrák Miloš, Petráková Iveta, Pišček Milan, Pollák Peter. 

Hlasovanie proti: nikto.  

Zdržali sa: nikto.  

Neprítomní na hlasovaní:0 

 

5. Komunitný plán sociálnych služieb na obdobie rokov 2024 – 2028 

 

Starosta obce otvoril ďalší bod rokovania a odovzdal slovo p. Ľubici Serafínovej, ktorá 

odprezentovala nový Komunitný plán sociálnych služieb na obdobie rokov 2024-2028. 

 

Z rokovania OZ odišiel Peter Pollák. Počet prítomných poslancov 9.  

 

V zmysle zákona č. 448/2008 Z. z. o sociálnych službách a o zmene a doplnení zákona č. 

455/1991 Zb. o živnostenskom podnikaní (živnostenský zákon) v znení neskorších predpisov 

je povinnosťou obce mať vypracovaný komunitný plán sociálnych služieb. Predložený 

Komunitný plán je dlhodobý strategický dokument na obdobie rokov 2024 – 2028, ktorý 

skúma, analyzuje a vyhodnocuje sociálne služby poskytované v územnom obvode obce. Skladá 

z teoretickej, analytickej a návrhovej časti. Teoretická časť definuje termíny súvisiace s 

komunitným plánovaním a objasňuje legislatívnu úpravu priamo ovplyvňujúcu proces 

komunitného plánovania. Analytická časť rozoberá súčasný stav poskytovaných sociálnych 

služieb, identifikuje sociálne problémy a požiadavky prijímateľov, spracováva sociologické a 

demografické údaje. Návrhová časť obsahuje vízie, ciele a priority rozvoja sociálnych služieb 

do budúcnosti so zreteľom na záujmy a požiadavky všetkých účastníkov. 

Pre verejnosť obce bol dokument zverejnený na pripomienkovanie od 12.02.2024 na webovej 

stránke obce a tiež na úradnej tabuli.  

Sociálna a bytová komisia sa na svojom zasadnutí dňa 06. 03. 2024 oboznámila s návrhom 

Komunitného plánu a odporučila ho schváliť OZ v predloženej forme. 
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Starosta obce poďakoval p. Serafínovej za odprezentovanie Komunitného plánu a otvoril 

diskusiu k tomuto bodu rokovania. 

  

Diskusia nebola, nikto sa neprihlásil 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 4/2024 – OZ schvaľuje: 

Komunitný plán sociálnych služieb na obdobie rokov 2024-2028, s platnosťou od 12.03.2024. 

Komunitný plán tvorí neoddeliteľnú prílohu zápisnice. 
Schválené počtom 9 prítomných poslancov.  

Hlasovanie: za: Bazgerová Iveta, Ivanek Peter, Lašová Ľubica, Mudríková Vlasta, Najdek Jozef, Petrák Martin, 

Petrák Miloš, Petráková Iveta, Pišček Milan. 

Hlasovanie proti: nikto.  

Zdržali sa: nikto.  

Neprítomní na hlasovaní: Pollák Peter 

 

6. Správy z kontrol HKO za 2. polrok 2023 a Plán kontrolnej činnosti HKO na 1.   

    polrok 3/12 2024 

 

P. starosta otvoril ďalší bod rokovania OZ a poprosil pani Martu Stašovú, kontrolórku obce, 

aby predniesla správy z kontrol a plán kontrolnej činnosti. 

P. Stašová  ozrejmila, že materiál obdržali prítomní spolu s pozvánkou na rokovanie a v skratke 

informovala, že kontrolórom pribudla nová povinnosť v zmysle Zákona 369/1990 Zb. 

O obecnom zriadení. Kontrolór je povinný za predchádzajúci rok vytvoriť správu z kontroly 

prevodov majetku nad 20 000€ všeobecnej hodnoty. Informovala, že túto kontrolu vykonala. 

Táto správa z kontroly bude po prerokovaní OZ zverejnená a taktiež tvorí neoddeliteľnú súčasť 

zápisnice OZ. 

Kontrola úverového zaťaženia ukázala, že úverové zaťaženie obce predstavuje 28,72%, čo 

hodnotí pozitívne. Úverové zaťaženie sa znížilo, nakoľko v rámci Covidu bola poskytnutá 

finančná výpomoc, ktorú obec nemusela vracať.  

P. Stašová ozrejmila aj kontrolu pohľadávok, kde boli najmä pohľadávky z vystavených faktúr 

a dodala, že s pohľadávkami sa pracuje, občania sú upozornení na staré nedoplatky, boli 

vypísané splátkové kalendáre, uznania dlhu na základe ktorých občan uhrádza nedoplatok. 

Taktiež sa posielajú aj výzvy na úhradu nedoplatkov, alebo sa dlžník kontaktuje telefonicky. 

V bytových domoch vznikli pohľadávky z toho dôvodu, že niektorí nájomcovia zomreli,  alebo 

ukončili nájomnú zmluvu a nedoplatok sa bude riešiť zo zábezpeky. Ďalej navrhla odpísať 

pohľadávky, ktoré nebudú zaplatené, pretože dlžníci sú mŕtvi, a nemá ich kto zaplatiť. 

Vrátil sa p. Peter Pollák. 

Pri evidencii rozpočtových opatrení p. Stašová uviedla, že v roku 2023 realizovala obec 4 

zmeny rozpočtu, ktoré boli schválené OZ. 

Ďalej p. Stašová uviedla, že Plán kontrolnej činnosti HKO na 1. polrok 3/12 2024 bol 

zverejnený v zmysle zákona a prítomní ho obdržali. 

P. Stašová dodala, že v celoročnej správe za rok 2023 sú zhrnuté všetky kontroly, ktoré boli 

v danom roku vykonané. 

P. starosta poďakoval p. Stašovej a otvoril diskusiu k tomuto bodu rokovania. 

 

Diskusia nebola, nikto sa neprihlásil. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 5/2024 – OZ berie na vedomie: 

Správy z kontrol za 2.polrok 2023:  

a/ kontrola úverového zaťaženia k 31.12.2023  

b/ kontrola vývoja pohľadávok k 31.12.2023  
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c/ kontrola dodržania paragrafu 14, ods. 4 Zákona 583/2004 Z. z. v z.n.p. - evidencia 

rozpočtových opatrení, 

OZ schvaľuje: 

Plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2024. 

OZ poveruje: 

kontrolóra obce vykonaním kontrol podľa schváleného plánu kontrolnej činnosti. 
Schválené počtom 10 prítomných poslancov.  

Hlasovanie: za: Bazgerová Iveta, Ivanek Peter, Lašová Ľubica, Mudríková Vlasta, Najdek Jozef, Petrák Martin, 

Petrák Miloš, Petráková Iveta, Pišček Milan, Pollák Peter.  

Hlasovanie proti: nikto.  

Zdržali sa: nikto.  

Neprítomní na hlasovaní:0 

 

7. Správa o kontrolnej činnosti HKO Skalité za rok 2023 

 

Podľa zákona SNR č. 369/1990 o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov v súlade s § 

18f, odst. 1 písm. e/ predkladá HK obecnému zastupiteľstvu najmenej raz ročne a to do 60 dní 

po uplynutí kalendárneho roku správu o kontrolnej činnosti.  

V súlade s uvedeným predkladám správu o kontrolnej činnosti za rok 2023.  

 

Diskusia nebola, nikto sa neprihlásil. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 6/2024 – OZ berie na vedomie: 

a) Správu HK Obce Skalité za rok 2023.  

b) Správu z kontroly prevodov vlastníctva majetku obce Skalité, ktorého všeobecná hodnota 

prevýšila 20 000 €. 

P. starosta dal hlasovať o tomto bode rokovania. 
Schválené počtom 10 prítomných poslancov. (Hlasovanie: za: Bazgerová Iveta, Ivanek Peter, Lašová Ľubica, 

Mudríková Vlasta, Najdek Jozef, Petrák Martin, Petrák Miloš, Petráková Iveta, Pišček Milan, Pollák Peter.  

Hlasovanie proti: nikto.  

Zdržali sa: nikto.  

Neprítomní na hlasovaní:0 

 

8. 1. zmena rozpočtu 2023 starostom obce a čerpanie k 31.12.2023 

 

P. starosta predniesol ďalší bod rokovania, privítal p. Máriu Mudríkovú a odovzdal jej slovo.  

P. Mudríková informovala, že p. starosta bol poverený konečnými úpravami rozpočtu 

k 31.12.2023 Uznesením č. 120/2023 a odprezentovala príjmovú a výdavkovú časť rozpočtu. 
Celkové príjmy obce zmenou č. 1/2023 starostom obce boli navýšené na 6 575 616,- EUR, 

skutočné čerpanie k 31.12.2023 bolo vo výške 6 574 361,- EUR. Celkové výdavky boli 

zmenené o +41 186,- EUR, na 2 048 595,- EUR, čerpanie rozpočtu k 31.12.2023 bolo 1 942 

997,- EUR. p. Mudríková dala do pozornosti, že Výsledok rozpočtového hospodárenia za rok 

2023 zistený podľa § 10, ods. 3, písm. a) a b) zákona 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

je prebytok rozpočtu vo výške 586 079,09 EUR, ktorý sa upravuje – znižuje o nevyčerpané 

transfery, tvorbu FO a prostriedky RO. 

1. zmena rozpočtu 2023 starostom obce a čerpanie k 31.12.2023 tvorí neoddeliteľnú súčasť 

zápisnice. 

P. starosta poďakoval p. Mudríkovej a otvoril diskusiu k tomuto bodu rokovania. 

 

Diskusia nebola, nikto sa neprihlásil. 

 



7 
 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 7/2024 – OZ berie na vedomie: 

1.zmenu rozpočtu za rok 2023 starostom obce a plnenie rozpočtu k 31.12.2023. 

P. starosta dal hlasovať o tomto bode rokovania. 
Schválené počtom 10 prítomných poslancov.  

Hlasovanie: za: Bazgerová Iveta, Ivanek Peter, Lašová Ľubica, Mudríková Vlasta, Najdek Jozef, Petrák Martin, 

Petrák Miloš, Petráková Iveta, Pišček Milan, Pollák Peter.  

Hlasovanie proti: nikto.  

Zdržali sa: nikto.  

Neprítomní na hlasovaní:0. 

 

9. Pridelenie dotácií spoločenským organizáciám v obci, v zmysle VZN č.5/2016 o  

poskytovaní dotácie z rozpočtu obce Skalité. 

 

P. starosta otvoril ďalší bod rokovania a takisto odovzdal slovo p. Márii Mudríkovej. 

P. Mudríková informovala, že všetky organizácie, ktoré podali žiadosť o príspevok splnili 

podmienky na poskytnutie dotácie z rozpočtu obce podľa VZN 5/2016, okrem jednej 

organizácie, ktorá nepredložila všetky potrebné prílohy, a to Športový klub Polície Čadca, ktorý 

do dnešného dňa nedoplnil potrebnú prílohu. Schválené sumy dotácií budú tvoriť prílohu 

uznesenia. 

P. starosta poďakoval p. Márií Mudríkovej a otvoril diskusiu k tomuto bodu rokovania. 

 

Prihlásil sa p. Milan Pišček, ktorý poznamenal, že by bolo dobré vyčleniť pre Poľovnícke 

združenie viac financií, ktoré sú potrebné napríklad na preliečenie zveri proti strečkovitosti. 

P. Iveta Bazgerová reagovala, že Poľovníckemu združeniu bola schválená dotácia v takej 

výške, o akú žiadali. 

P. Pišček navrhol odkomunikovať s Poľovníckym združením zvýšenú pomoc zo strany obce. 

P. starosta samozrejme, že ak v priebehu roka príde opätovná žiadosť, tak sa ňou budeme 

zaoberať v zmysle VZN Obce Skalité č. 5/2016 o poskytovaní dotácií. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 8/2024 – OZ schvaľuje: 

Poskytnutie finančných príspevkov pre rok 2024 spoločenským organizáciám v zmysle VZN 

Obce Skalité č. 5/2016 o poskytovaní dotácií nasledovne:  

1. Poľovnícke združenie Skaľanka Skalité dotácia vo výške 700,- EUR,  

2. Spoločenstvo rodičov o. z. dotácia vo výške 600,- EUR,  

3. Občianske združenie DETSTVO KUDLOV , Skalité 781, dotácia vo výške 1 500,- EUR,  

4. Dobrovoľný hasičský zbor Skalité, dotácia vo výške 1 685,- EUR,  

5. Slovenský červený kríž Čadca, dotácia vo výške 1 500,- EUR,  

6. A.S.F CLUB Skalité, dotácia vo výške 700,- EUR. 
Schválené počtom 10 prítomných poslancov.  

Hlasovanie: za: Bazgerová Iveta, Ivanek Peter, Lašová Ľubica, Mudríková Vlasta, Najdek Jozef, Petrák Martin, 

Petrák Miloš, Petráková Iveta, Pišček Milan, Pollák Peter.  

Hlasovanie proti: nikto.  

Zdržali sa: nikto.  

Neprítomní na hlasovaní:0 

 

10. Návrh na 1.zmenu rozpočtu obce č. 1/2024 pre rok 2024 

 

Z rokovania odišiel p. Milan Pišček. Počet prítomných poslancov 9. 

 

10.1 Návrh na 1.zmenu rozpočtu obce č. 1/2024 pre rok 2024 

 

Starosta obce predniesol ďalší bod rokovania a poznamenal, že malé zmeny, ktoré nastali 

v rozpočte sú najmä z dôvodu, že v najbližších dňoch sa chystá podanie projektu domova 
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dôchodcov a v rámci hodnotiaceho kritéria sa zmenili podmienky, a teda bolo treba veľkú časť 

projektu prispôsobiť kritériám. Ďalšie navýšenie rozpočtu predstavuje nájomná zmluva s NDS, 

a. s. na nájom pozemkov pod chodníkmi. NDS, a. s. podľa ich interných smerníc nevedela 

priamo predať tieto pozemky obci, a teda po splatení nájmu prejdú chodníky po troch rokoch 

do vlastníctva obce za určenú nadobúdaciu hodnotu. Následne bude obec môcť žiadať aj 

o mimorozpočtové zdroje financovania EÚ. 

P. starosta odovzdal slovo p. Márii Mudríkovej, ktorá potvrdila uvedené dve zmeny v rozpočte 

a ozrejmila prítomným, v ktorej časti rozpočtu nastali zmeny. Čo sa týka nedaňových príjmov, 

tam sa navýšili predovšetkým štátne zdroje nenormatív pre ZŠ Kudlov v sume 17 575,- EUR 

a normatív 43 950,- EUR. Pri transfere na stravné deťom v MŠ Skalité Ústredie aj MŠ Kudlov 

navýšenie  v sume  22 298,- EUR a v sume 3 580,- EUR ubytovanie pre odídencov. Pri 

rozšírení MŠ Kudlov je suma 16 974,- EUR ale táto suma bude navýšená o 4 800,- EUR, čiže 

21 774,- EUR a teda zapojíme do príjmov refundáciu za MŠ Kudlov. Kapitálové príjmy sa 

navýšili o dotáciu z refundácie za rozšírenie MŠ Kudlov o 9 600,- EUR a táto suma by pokryla 

kapitálový výdavok, na projektovú dokumentáciu domova dôchodcov. Finančné príjmy boli 

navýšené o príjem z rezervného fondu o 54 000,- EUR. Táto suma bude použitá na časť splátky 

úveru 2022 vo výške 50 000,- EUR a zvyšok na nákup stanu na kultúrne podujatia vo výške 

4000,- EUR. Navýšenie úveru ŠFRB o 102 168€ na bytový dom Kudlov. Celkom sa finančné 

príjmy obce zvýšili o sumu 299 633,- EUR na sumu 500 300,- EUR. 

Zmenu vo výdavkovej časti rozpočtu obce predstavuje napríklad poistenie vozidiel ZD vo 

výške 8 000,- EUR, navýšenie výdavkov na špeciálne služby – rezbárstvo vo výške 5000,- EUR 

na rezbárske sympózium – z líp od kostola, navýšenie o presun osobných nákladov z knižnice 

celkom vo výške 19 205,- EUR, navýšenie výdavkov na úpravu vonkajších priestorov – záhrady 

pri MŠ Kudlov po rozšírení a rekonštrukcii MŠ K vo výške 17 000,- EUR, zvýšenie výdavkov 

na EE – na budovu ZŠ U vo výške 6 ,000,- EUR, zapojenie BT z min. roka na elektroinštaláciu 

vo výške 85 000,- EUR, zvýšenie na základe podpísanej zmluvy so SZUŠ vo výške 16 974,- 

EUR.  

Kapitálové výdavky predstavovali navýšenie výdavkov na nákup pozemku od p. Gocála M. vo 

výške 5 500,- EUR, nákup šípovej radlice vo výške 10 612,- EUR, výdavky zo zdrojov ŠFRB 

na BD vo výške 102 168,- EUR, zníženie výdavkov z RF na detské ihrisko Rodinkovo – 17 

000,- EUR, použitie prostriedkov RF na areál športu – hokej. Ihrisko vo výške 17 000,- EUR, 

navýšenie fin. prostriedkov na projekt – štvorkolky vo výške 17 770,- EUR na 

spolufinancovanie. Zmena pri KV + 123 050,- EUR 

Celková zmena vo výdavkovej časti rozpočtu + 431 607,- EUR, rozpočet po zmene je navrhnutý 

vo výške 5 183 912,- EUR. Po uvedených zmenách je rozpočet navrhnutý ako vyrovnaný. 

 
Vrátil sa p. Milan Pišček. Počet prítomných poslancov 10. 

 

Starosta obce poďakoval p. Márii Mudríkovej a dal slovo p. Marte Stašovej, kontrolórke. 

P. Stašová, potvrdila, že zmena rozpočtu bola navrhnutá tak, ako bolo odprezentované. 

Starosta obce otvoril diskusiu k tomuto bodu rokovania. 

 

Diskusia nebola, nikto sa neprihlásil. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 9/2024 – OZ ruší: 

1. časť uznesenia č. 121/2023, zo dňa 11.12.2023, a to bod č. 1, písmeno c) použitie 

prostriedkov rezervného fondu vo výške 25 000,- EUR na spolufinancovanie detského ihriska 

– Rodinkovo. 

OZ schvaľuje: 
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použitie rezervného fondu na:  

a) Splátky úveru 2022 vo výške 50 000- EUR,  

b) Spolufinancovanie projektu – Areál športu Skalité – hokejbalové ihrisko vo výške 17 000,-   

    EUR,  

c) Spolufinancovanie projektu – vytvorenie priestoru na podporu socializácie a inklúzie detí 

formou detského ihriska /detské ihrisko – "Ihrisko pre každé dieťa" vo výške 8 000,- EUR.  

d) Nákup stanu na kultúrne podujatia vo výške 4 000,- EUR 
Schválené počtom 10 prítomných poslancov.    

Hlasovanie: za: Bazgerová Iveta, Ivanek Peter, Lašová Ľubica, Mudríková Vlasta, Najdek Jozef, Petrák Martin, 

Petrák Miloš, Petráková Iveta, Pišček Milan, Pollák Peter. 

Hlasovanie proti: nikto.  

Zdržali sa: nikto.  

Neprítomní na hlasovaní:0 

 

10.2. Návrh na 1.zmenu rozpočtu obce č. 1/2024 pre rok 2024 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 10/2024 – OZ schvaľuje: 
1. zmenu rozpočtu obce Skalité č. 1/2024, tak ako bola predložená, vrátane rozpočtov ROPO v 

zriaďovateľskej pôsobnosti obce Skalité, (tvorí prílohu zápisnice). 

 
 
Schválené počtom 10 prítomných poslancov.  

Hlasovanie: za: Bazgerová Iveta, Ivanek Peter, Lašová Ľubica, Mudríková Vlasta, Najdek Jozef, Petrák Martin, 

Petrák Miloš, Petráková Iveta, Pišček Milan, Pollák Peter.  

Hlasovanie proti: nikto 

Zdržali sa: nikto.  

Neprítomní na hlasovaní:0 

 

11. Nakladanie s majetkom 

 

P. starosta prešiel na ďalší bod rokovania.  

 
11.1. Kysucká kultúrna nadácia - Ondrej Čanecký 

 

P. starosta predložil prítomným žiadosť Kysuckej Kultúrnej Nadácie o umiestnenie drobnej 

stavby ,,Pomník Ondrejovi Čaneckému“. Táto stavba bude umiestnená na  školskom nádvorí 

na Kudlove, pretože neďaleko pán Ondrej Čanecký žil. Projekt zainvestovala Kysucká Kultúrna 

Nadácia, obec Skalité umožní na parcele č. 1840/1 v k. ú. Skalité umiestnenie drobnej stavby. 

P. starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu rokovania. 

 



10 
 

Diskusia nebola, nikto sa neprihlásil. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 11/2024 – OZ berie na vedomie a súhlasí: 

s umiestnením drobnej stavby „Pomník Ondrejovi Čaneckému“ na parcele číslo 1840/1 v k.ú. 

Skalité na základe žiadosti Kysucká kultúrna nadácia, Nad Lomom č.5, 811 02 Bratislava. 

P. starosta dal hlasovať o tomto bode rokovania.  
Schválené počtom 10 prítomných poslancov.  

Hlasovanie: za: Bazgerová Iveta, Ivanek Peter, Lašová Ľubica, Mudríková Vlasta, Najdek Jozef, Petrák Martin, 

Petrák Miloš, Petráková Iveta, Pišček Milan, Pollák Peter.  

Hlasovanie proti: nikto.  

Zdržali sa: nikto.  

Neprítomní na hlasovaní:0 

 

11.2. Chodníky - zrušenie uznesenia 

 

P. starosta ozrejmil, že 13.3.2023 bolo na OZ schválené Uznesenie č. 31/2023, ktorým sa  

schválilo odkúpenie pozemkov pod chodníkmi. Keďže NDS, a. s. podľa ich vnútorných smerníc 

nemôže tieto pozemky odpredať obci, navrhujeme zrušiť toto znesenie a schváliť nové 

uznesenie, kde bude Zmluva o budúcej kúpnej zmluve a do kúpnej ceny sa bude započítavať aj 

zaplatený nájom. Po 3 rokoch prejdú pozemky do vlastníctva obce. 

P. starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu programu. 

 

Diskusia nebola, nikto sa neprihlásil. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 12/2024 – OZ ruší: 

uznesenie č. 31/2023 zo dňa 13.3.2023. 

Schválené počtom 10 prítomných poslancov.  
Hlasovanie: za: Bazgerová Iveta, Ivanek Peter, Lašová Ľubica, Mudríková Vlasta, Najdek Jozef, Petrák Martin, 

Petrák Miloš, Petráková Iveta, Pišček Milan, Pollák Peter. 

Hlasovanie proti: nikto.  

Zdržali sa: nikto.  

Neprítomní na hlasovaní:0 

 

11.3. Nájomná zmluva - chodníky okolo štátnej cesty 

 

P. starosta otvoril ďalší bod rokovania. Informoval prítomných, že ročné nájomné za užívanie 

pozemkov okolo štátnej cesty (pod chodníkmi) od NDS, a. s. je vo výške 4000,- EUR/rok bez 

DPH, a následne bude odpočítané z kúpnej ceny vo výške 14 956,40 EUR bez DPH pri prevode 

vlastníckych práv podľa Zmluvy o budúcej kúpnej zmluve.  

P. starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu rokovania. 

 

Diskusia nebola, nikto sa neprihlásil. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 13/2024 – schvaľuje a poveruje: 

a) schvaľuje: Nájom pozemkov okolo štátnej cesty (pod chodníkmi obce) od Národnej 

diaľničnej spoločnosti, a.s., IČO: 35919001, parcely uvedené na LV č.5721 – parcela č. KNC 

5929/4; 5929/5; 5929/6; 5929/7; 5929/8; 5929/9; 5929/10; 5929/11; 5930/5; 5930/6; 5930/7; 

5930/8; 5930/9; 6/12 5930/10; 5930/11; 5930/12; 5931/5; 5931/6; 5931/7; 5931/8; 5931/9; 

5932/2; 5932/3; 5933/2; 5933/3; 5933/4; 5933/5; 5934/6; 5934/7; 5934/8; 5934/9; 5934/10; 

5934/11; 5934/12; 5934/13; 5934/14; 5934/15; 5934/16; 5934/17; 5935/6; 5935/7; 5935/8; 

5935/9; 5936/4,5936/5 a 5931/10 v katastrálnom území Skalité. Ročné nájomné za užívanie 

pozemkov je vo výške 4000,- EUR/rok bez DPH, a následne bude odpočítané z kúpnej ceny vo 
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výške 14 956,40 EUR bez DPH pri prevode vlastníckych práv podľa Zmluvy o budúcej kúpnej 

zmluve. 

b) poveruje: Starostu obce Skalité vykonaním potrebných úkonov súvisiacich s uzatvorením 

Nájomnej zmluvy a zmluvy o budúcej kúpnej zmluve na pozemky s Národnou diaľničnou 

spoločnosťou, a.s., IČO: 35919001. 
Schválené počtom 10 prítomných poslancov.  

Hlasovanie: za: Bazgerová Iveta, Ivanek Peter, Lašová Ľubica, Mudríková Vlasta, Najdek Jozef, Petrák Martin, 

Petrák Miloš, Petráková Iveta, Pišček Milan, Pollák Peter.  

Hlasovanie proti: nikto.  

Zdržali sa: nikto.  

Neprítomní na hlasovaní:0. 

 

11.4. Pridelenie bytu 

 

P. starosta otvoril ďalší bod rokovania, a privítal p. Evu Klušákovú (referát daní, poplatkov 

a bytov) ktorej odovzdal slovo. 

P. Klušáková skonštatovala, že uchádzači o nájomný byt neboli na zasadnutie OZ prizvaní 

z dôvodu krátkosti času. Členom OZ navrhla, aby za žiadateľov, ktorí spĺňajú podmienky 

v zmysle VZN a v zmysle zákona, losovali členovia OZ, okrem členov komisie sociálnej, 

zdravotnej a bytovej, pokiaľ bude všeobecný súhlas a byt sa bude prideľovať losovaním. 

P. Klušáková ďalej informovala, že sa bude prideľovať obecný byt nad zdravotným strediskom, 

v dome č. 1149, byt č. 8. Obec Skalité eviduje 3 žiadateľov o tento byt, ktorí spĺňajú podmienky 

v zmysle VZN a zákona, a to: p. Benčík, bytom Skalité 979, p. Kristián Kultán, bytom Skalité 

č. 29 a pán Miroslav Časnocha, bytom Skalité č. 1234.  

P. starosta požiadal prítomných o všeobecný súhlas a dal hlasovať o forme pridelenia 

nájomného bytu – losovaním. Schválené počtom 10 prítomných poslancov. 

P. starosta informoval, že bude určený aj prvý a druhý náhradník, v prípade, že vylosovaný 

žiadateľ byt odmietne. P. Martin Petrák losoval za P. Miroslava Časnochu, p. Vlasta Mudríková 

losovala za p. Kristiána Kultána a p. Peter Najdek losoval za p. Benčíka. 

Starosta obce otvoril diskusiu k tomuto bodu rokovania. 

 

Diskusia nebola, nikto sa neprihlásil. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 14/2024 – OZ schvaľuje: 

A) Spôsob prideľovania nájomného bytu č. 1149 B 8 losovaním.  

B) Pridelenie nájomného bytu č. 1149 B 8 žiadateľovi p. Ján Benčík, Skalité 979 na dobu 3 

rokov od 15.3.2024 do 14.3.2027.  

C) Náhradníka v prípade, že vylosovaný žiadateľ byt odmietne.  

     Náhradník č.1: p. Časnocha Miroslav, Skalité 1234 

     Náhradník č.2: p. Kultán Kristián, Skalité 29 

Starosta obce dal hlasovať o tomto bode rokovania. 
Schválené počtom 10 prítomných poslancov.  

Hlasovanie: za: Bazgerová Iveta, Ivanek Peter, Lašová Ľubica, Mudríková Vlasta, Najdek Jozef, Petrák Martin, 

Petrák Miloš, Petráková Iveta, Pišček Milan, Pollák Peter.  

Hlasovanie proti: nikto.  

Zdržali sa: nikto.  

Neprítomní na hlasovaní:0 

 

11.5. Byty - opakované uzatvorenie nájomných zmlúv 

 

Starosta obce otvoril ďalší bod rokovania a dal slovo p. Klušákovej, ktorá poprosila OZ 

o opakované uzatvorenie nájomných zmlúv so žiadateľmi. Z dôvodu nesplnenia podmienok 



12 
 

a teda nedoloženia požadovaných dokladov bola nájomná zmluva 2 žiadateľom predĺžená iba 

na 6 mesiacov. 

P. starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu programu. 

 

Prihlásil sa p. Milan Pišček, s dotazom, čo sa stane v prípade, že žiadatelia nesplnia podmienky 

do 6 mesiacov. 

P. Klušáková budeme sa nimi zaoberať, buď sa im nájomná zmluva predĺži alebo nie. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 15/2024 – OZ schvaľuje: 

Opakované uzatvorenie nájomných zmlúv: 

 

Antónia Tomová, byt č. 1440/1 na 1 rok od 01. 05. 2024 do 30. 04. 2025. 

Jaroslav Urbánek, byt č. 1440/4 na 1 rok od 01. 07. 2024 do 30. 06. 2025.  

Andrea Holániová byt č. 1460/7 na 1 rok od 01. 04. 2024 do 31. 03. 2025.  

Veronika Krajčová, byt, č. 1449/8 na 6 mesiacov od 01. 04. 2024 do 30. 09. 2024. 

Rastislav Truchlík byt, č. 1149/5 na 3 roky od 01. 04. 2024 do 31 .03. 2027.  

Serafín Jozef, byt č. 1149/7 na 3 roky od 01. 06. 2024 do 31. 05. 2027.  

Pavol Laš, byt č. 1149/1 na 1 rok od 01. 04. 2024 do 31. 03. 2025.  

Tatiana Klačková, byt č. 1149/11 na 1 rok od 01.04.2024 do 31.03.2025. 

Lucia Vaculčiaková, byt, č. 782/2 na 6 mesiacov od 01. 04. 2024 do 30. 09. 2024. 
Schválené počtom 10 prítomných poslancov. Hlasovanie: za: Bazgerová Iveta, Ivanek Peter, Lašová Ľubica, 

Mudríková Vlasta, Najdek Jozef, Petrák Martin, Petrák Miloš, Petráková Iveta, Pišček Milan, Pollák Peter.  

Hlasovanie proti: nikto.  

Zdržali sa: nikto.  

Neprítomní na hlasovaní:0. 

 

11.6. ŠFRB - BD 19b.j. Skalité Kudlov 

 

Starosta obce otvoril ďalší bod rokovania a odovzdal slovo p. Ivankovi (zástupca starostu), 

ktorý komunikoval so ŠFRB aj s bankou. P. Ivanek informoval, že starosta obce bude poverený 

na podanie žiadosti na ŠFRB o navýšenie obstarávacieho nákladu stavby tak, ako je uvedené 

v znení Uznesenia č. 16/2024 z dôvodu inflácie a nárastu cien materiálu. 

P. starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu rokovania. 

 

Diskusia nebola, nikto sa neprihlásil. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 16/2024 – OZ poveruje: 

starostu na podanie žiadosti na ŠFRB o navýšenie obstarávacieho nákladu stavby: ,,Bytový dom 

19 b.j. “ Skalité o 73 960,00 €. Obstarávací náklad stavby: ,,Bytový dom 19 b.j. “ je po navýšení: 

1 258 106,63 € vrátane projektovej dokumentácie vo výške 4 000€. Obstarávací náklad na 

výstavbu súvisiacej technickej vybavenosti zostáva nezmenený. 
Schválené počtom 10 prítomných poslancov.  

Hlasovanie: za: Bazgerová Iveta, Ivanek Peter, Lašová Ľubica, Mudríková Vlasta, Najdek Jozef, Petrák Martin, 

Petrák Miloš, Petráková Iveta, Pišček Milan, Pollák Peter.  

Hlasovanie proti: nikto.  

Zdržali sa: nikto.  

Neprítomní na hlasovaní:0. 

 

11.7. ŠFRB - BD 19b.j. Skalité Kudlov 

 

P. Ivanek (zástupca starostu) predniesol ďalší návrh na uznesenie č.17/2024 tak ako bol 

predložený návrhovou komisiou. Starosta obce bude poverený na podanie žiadosti na ŠFRB, 
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o navýšenie úveru na obstaranie nájomného bytu výstavbou. Úver zo ŠFRB bude navýšený o 

sumu 73 960,- EUR. 

 

Diskusia nebola, nikto sa neprihlásil. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 17/2024 – OZ poveruje a schvaľuje: 

a) poveruje: Starostu obce na podanie žiadosti na Štátny fond rozvoja bývania, o navýšenie 

úveru na obstaranie nájomného bytu výstavbou. Názov stavby: Bytový dom – 19 b.j., Skalité. 

b) schvaľuje: podpísanie dodatku k zmluve 500/88/2021 o úvere zo Štátneho fondu rozvoja 

bývania na obstaranie nájomného bytu výstavbou vo výške 881 610,-€. 
Schválené počtom 10 prítomných poslancov.  

Hlasovanie: za: Bazgerová Iveta, Ivanek Peter, Lašová Ľubica, Mudríková Vlasta, Najdek Jozef, Petrák Martin, 

Petrák Miloš, Petráková Iveta, Pišček Milan, Pollák Peter.  

Hlasovanie proti: nikto.  

Zdržali sa: nikto.  

Neprítomní na hlasovaní:0. 

 

11.8. ŠFRB - BD 19b.j. Skalité Kudlov 

 

P. Ivanek informoval prítomných o navýšení obstarávacieho nákladu stavby ,,Bytového domu 

19 b.j. “ o sumu 73 960,- EUR a o spôsobe financovania tohto navýšenia, prostredníctvom 

navýšenia úveru zo ŠFRB. Taktiež informoval o zapracovaní splátok tohto úveru do rozpočtu 

obce Skalité počas trvania zmluvného vzťahu so ŠFRB a splácanie tohto úveru počas celej doby 

jeho splatnosti. Tieto splátky budú hradené zo sumy nájomného. Taktiež bude potrebné navýšiť  

bankovú záruku, ktorá po dostavbe bytového domu zanikne a obec bude garantovať bytovým 

domom.  

P. starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu programu. 

 

Diskusia nebola, nikto sa neprihlásil. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 18/2024 – OZ schvaľuje: 

1. Navýšenie obstarávacieho nákladu stavby: „Bytový dom 19 b.j. Skalité“ o 73 960,-€. 

Obstarávací náklad stavby: „Bytový dom 19 b.j. Skalité“ je po navýšení 1 258 106,63€, 

vrátene projektovej dokumentácie vo výške 4 000€. Obstarávací náklad na výstavbu 

súvisiacej technickej vybavenosti zostáva nezmenený.  

2. Spôsob financovania navýšenia obstarávacieho nákladu stavby „Bytový dom 19 b.j. 

Skalité“ prostredníctvom navýšenia úveru zo Štátneho fondu rozvoja bývania na výstavbu BD 

19 b.j. bežného štandardu postavených na účely nájomného bývania o 73 960,- €, náklady z 

vlastných zdrojov z rozpočtu obce zostávajú nezmenené.  

3. Zapracovanie splátok navýšeného úveru zo ŠFRB do rozpočtu obce Skalité počas trvania 

zmluvného vzťahu so ŠFRB a záväzok obce Skalité v budúcich rokoch vyčleňovať finančné 

prostriedky v rozpočte obce Skalité na splátky navýšeného úveru zo ŠFRB a zabezpečiť 

splácanie poskytnutého navýšeného úveru zo ŠFRB počas celej doby jeho splatnosti.  

4. Spôsob zabezpečenia záväzku Obce Skalité voči ŠFRB, ktorý vznikne v súvislosti s 

navýšením poskytnutého úveru zo ŠFRB a to bankovou zárukou ČSOB v prospech ŠFRB k 

výstavbe ,,Bytového domu 19 b.j. Skalité“. 
Schválené počtom 10 prítomných poslancov.  

Hlasovanie: za: Bazgerová Iveta, Ivanek Peter, Lašová Ľubica, Mudríková Vlasta, Najdek Jozef, Petrák Martin, 

Petrák Miloš, Petráková Iveta, Pišček Milan, Pollák Peter. Hlasovanie proti: nikto.  

Zdržali sa: nikto.  

Neprítomní na hlasovaní:0. 
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11.9. ŠFRB - BD 19b.j. Skalité Kudlov 

 

Ďalej p. Ivanek informoval, že starosta obce bude poverený vykonať potrebné úkony 

s uzatvorením dodatku k zmluve k navýšeniu bankovej záruky a podpisom zmluvy k navýšeniu 

bankovej záruky v spomínanej výške 73 960,- EUR. P. Ivanek vysvetlil, že obec Skalité má so 

ŠFRB dve zmluvy, ale momentálne sa bude meniť iba jedna. 

P. starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu rokovania. 

 

Diskusia nebola, nikto sa neprihlásil. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 19/2024 – OZ poveruje: 

a) Starostu vykonaním potrebných úkonov súvisiacich s uzatvorením dodatku k zmluve k 

navýšeniu bankovej záruky.  

b) Podpisom zmluvnej dokumentácie k navýšeniu bankovej záruky vo výške 73 960,- EUR ako 

zabezpečenie záväzku voči ŠFRB (vo výške 881 610,- €) v súvislosti s navýšením 

obstarávacieho nákladu stavby „Bytový dom 19 b.j. Skalité“ a na technické vybavenie k 

bytovému domu vo výške 95 120,- EUR, ktoré ostáva nezmenené. 
Schválené počtom 10 prítomných poslancov.  

Hlasovanie: za: Bazgerová Iveta, Ivanek Peter, Lašová Ľubica, Mudríková Vlasta, Najdek Jozef, Petrák Martin, 

Petrák Miloš, Petráková Iveta, Pišček Milan, Pollák Peter.  

Hlasovanie proti: nikto.  

Zdržali sa: nikto.  

Neprítomní na hlasovaní:0. 

 

11.10. ŠFRB - BD 19b.j. Skalité Kudlov 

 

P. Ivanek informoval aj o podpísaní dodatku k Zmluve o dielo s realizačnou spoločnosťou 

Obec Skalité – Prevádzkáreň na navýšenie finančných prostriedkov na dofinancovanie 

bytového domu b.j. 19. 

P. starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu programu. 

 

Diskusia nebola, nikto sa neprihlásil. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 20/2024 – OZ schvaľuje: 

a) Podpísanie dodatku k Zmluve o dielo s realizačnou spoločnosťou Obec Skalité – 

Prevádzkáreň, IČO: 35 996 111, Skalité 598, 02314 Skalité, na navýšenie finančných 

prostriedkov na dofinancovanie výstavby ,,Bytový dom 19 b.j. Skalité“ zo zdrojov ŠFRB a 

vlastných zdrojov, celkom o 73 960€.  

b) Podpísanie dodatku Zmluvy o úvere zo Štátneho fondu rozvoja bývania v celkovej výške 

881 610€. 
Schválené počtom 10 prítomných poslancov.  

Hlasovanie: za: Bazgerová Iveta, Ivanek Peter, Lašová Ľubica, Mudríková Vlasta, Najdek Jozef, Petrák Martin, 

Petrák Miloš, Petráková Iveta, Pišček Milan, Pollák Peter.  

Hlasovanie proti: nikto.  

Zdržali sa: nikto.  

Neprítomní na hlasovaní:0. 

 

11.11. Zrušenie dohody 

 

P. starosta otvoril ďalší bod rokovania a navrhol zrušiť Uznesenie č. 89/2023, ktorého 

predmetom bola dohoda Obce Skalité s pani Miladou Cabukovou. Pani Milada Cabuková 

odstúpila od tejto dohody. P. starosta ozrejmil, že ide o blokovanie prístupovej komunikácie 
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k pozemkom v lokalite Čanecký Potok. Žiaľ nedošlo k naplneniu dohody s pani Miladou 

Cabukovou a obec Skalité musela pristúpiť na riešenie súdnou cestou. 
Starosta obce otvoril diskusiu k tomuto bodu programu. 

 

Diskusia nebola, nikto sa neprihlásil. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 21/2024 – OZ ruší: 

Uznesenie č.83/2023 zo dňa 28.7.2023, ktorého predmetom bola dohoda Obce Skalité s pani 

Miladou Cabukovou. 

Pani Milada Cabuková odstúpila od dohody.  
Schválené počtom 10 prítomných poslancov.  

Hlasovanie: za: Bazgerová Iveta, Ivanek Peter, Lašová Ľubica, Mudríková Vlasta, Najdek Jozef, Petrák Martin, 

Petrák Miloš, Petráková Iveta, Pišček Milan, Pollák Peter.  

Hlasovanie proti: nikto.  

Zdržali sa: nikto.  

Neprítomní na hlasovaní:0. 

 

11.12. Ján Čanecký a manž. Alojzia, Skalité 023 14 č. 184 

 

P. starosta otvoril ďalší bod programu a predniesol žiadosť p. Jána Čaneckého s manž. Alojziou 

o odkúpenie pozemku pod prístupovou cestou k ich majetku, v lokalite u Tomasa. 

P. starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu programu a poprosil finančnú komisiu o návrh 

predajnej ceny pozemku. 

 

P. Ivanek, ako člen finančnej komisie informoval, že finančná komisia sa dohodla a schválila 

sumu 10€/m2.  

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 22/2024 – OZ schvaľuje: 

Trvalú prebytočnosť majetku Obce Skalité a prevod prebytočného majetku obce Skalité z 

dôvodu hodného osobitného zreteľa na základe § 9a, ods.8, písm. e) Zákona č.138/1991 Zb. v 

znení neskorších predpisov (ďalej len „Zákon o majetku obcí“) a Zásad hospodárenia s 

majetkom obce Skalité za účelom odpredaja tohto majetku žiadateľom: Ján Čanecký a manž. 

Alojzia, 023 14 Skalité č.184 a to: 

 - pozemky – parcela registra „C“ 239/4- zast. plocha o výmere 3 m2, parcela registra „C“ 

239/5- zast.plocha o výmere 23 m2 a parcela registra „C“ 239/6-zast.plocha o výmere 19 m2, 

č. LV 7006, ktoré vznikli odčlenením na základe GP č.16/2023 zo dňa 17.4.2023 vyhotoveného 

Ing. Annou Tomašcovou, Komenského 135, 022 01 Čadca a sú z časti totožné s parcelou č. „E“ 

9-2320/2 zast.plocha, za cenu 10 EUR/m2. Návrh na vklad do katastra nehnuteľností a náklady 

s tým spojené hradí kupujúci.  

Odôvodnenie : p. Ján Čanecký a manž. Alojzia, 023 14 Skalité č.184 požiadali Obec Skalité o 

odkúpenie pozemku parc. č. E-KN 9-2320/2 – zastl. plochy a nádvoria z dôvodu, že ide o 

prístup k svojmu majetku. Pre obec je daný pozemok z dlhodobého hľadiska nevyužiteľný. 

P. starosta dal hlasovať o tomto bode programu. 
Schválené počtom 10 prítomných poslancov.  

Hlasovanie: za: Bazgerová Iveta, Ivanek Peter, Lašová Ľubica, Mudríková Vlasta, Najdek Jozef, Petrák Martin, 

Petrák Miloš, Petráková Iveta, Pišček Milan, Pollák Peter.  

Hlasovanie proti: nikto.  

Zdržali sa: nikto.  

Neprítomní na hlasovaní:0 
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11.13. Gocál Michal, M. R. Štefánika 2501/12, 022 01 Čadca 

 

P. starosta otvoril ďalší bod programu a informoval o zámere obce odkúpiť pozemok od. p 

Gocála, ktorý bude slúžiť ako prepojenie miestnych častí U Greši. Miestna komunikácia v tejto 

časti sa v zime ťažko udržiava, a vyrieši sa tým aj tento problém. 

 

        Diskusia nebola, nikto sa neprihlásil. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 23/2024 – OZ schvaľuje: 

Odkúpenie pozemku par. č. KNC-7047 o výmere 783 m2 v katastrálnom území obce Skalité, 

vedenom na LV č. 178, za cenu 6,50 €/m2 od p. Gocála Michala, bytom M. R. Štefánika 

2501/12, 022 01 Čadca.  

Odôvodnenie: Obec Skalité dlhodobo rieši vysporiadanie miestnych ciest v obci Skalité. 

Uvedený pozemok bude slúžiť ako prepojenie miestnych časti U Greši. 
Schválené počtom 10 prítomných poslancov.  

Hlasovanie: za: Bazgerová Iveta, Ivanek Peter, Lašová Ľubica, Mudríková Vlasta, Najdek Jozef, Petrák Martin, 

Petrák Miloš, Petráková Iveta, Pišček Milan, Pollák Peter.  

Hlasovanie proti: nikto.  

Zdržali sa: nikto.  

Neprítomní na hlasovaní:0. 

 

Z rokovania odišiel p. Milan Pišček. Počet prítomných poslancov 9. 

 

11.14. Urbár Skalité 

 

P. starosta otvoril ďalší bod programu a informoval prítomných o žiadosti Urbariátu Skalité o 

odpustenie potreby vydokladovania preinvestovania finančných prostriedkov do výšky 513,67 

EUR pre rok 2023 do prenajatých nebytových priestorov v budove č. 606. P. starosta dodal, že 

v rámci majetkovo-právneho vysporiadávania v obci je nutné nájsť nový spôsob využitia tejto 

budovy, pretože chátra a investovať peniaze do opráv takejto budovy nemá zmysel, pretože 

obec čaká na dovysporiadanie pozemkov Družstva Kavaly a kde presťahuje obecnú 

Prevádzkáreň a následne začne riešiť túto časť centra obce. 

 

Diskusia nebola, nikto sa neprihlásil. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 24/2024 – OZ schvaľuje: 

Odpustenie potreby vydokladovania preinvestovania finančných prostriedkov do výšky 513,67 

EUR pre rok 2023 Spoločenstvu Urbár Skalité, č. 606, 023 14 Skalité, IČO: 52071707 do 

prenajatých nebytových priestorov v budove č. 606. Finančné prostriedky budú poukázané na 

účet obce Skalité. 
Schválené počtom 9 prítomných poslancov.  

Hlasovanie: za: Bazgerová Iveta, Ivanek Peter, Lašová Ľubica, Mudríková Vlasta, Najdek Jozef, Petrák Martin, 

Petrák Miloš, Petráková Iveta, , Pollák Peter.  

Hlasovanie proti: nikto.  

Zdržali sa: nikto.  

Neprítomní na hlasovaní: Pišček Milan. 

 

11.15. Ján Jašurek – oprava uznesenia 

 

P. starosta prešiel na ďalší bod programu a informoval prítomných, že z dôvodu technickej 

chyby je potrebné zmeniť Uznesenie OZ č. 59/2023 zo dňa 16.06.2023 z dôvodu chyby pri 

počítaní podielov. Návrh na nové uznesenie bol prítomným predložený. 
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Diskusia nebola, nikto sa neprihlásil. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 25/2024 – OZ schvaľuje: 

Zmenu uznesenia OZ Skalité č. 59/2023 zo dňa 16.06.2023 z dôvodu chyby pri počítaní 

nasledovne:  

P. Jašurkovi Jánovi, Skalité č. 1207 v podiele 5/8, p. Jašurkovi Jaroslavovi, Skalité č. 1207 v 

podiele 1/8, p. Sanigovej Júlii, Skalité č. 1573 v podiele 1/8 a p. Tatarkovej Renáte, Skalité č. 

1478 v podiele 1/8 a to pozemky – parcela registra „C č. 1795/38 – zast. plocha, č. LV 1566 v 

k. ú. Obce Skalité o výmere 16 m2, parcela registra „C č. 1795/33 – zast. plocha, č. LV 1566 v 

k. ú. obce Skalité o výmere 17 m2. 
Schválené počtom 9 prítomných poslancov.  

Hlasovanie: za: Bazgerová Iveta, Ivanek Peter, Lašová Ľubica, Mudríková Vlasta, Najdek Jozef, Petrák Martin, 

Petrák Miloš, Petráková Iveta, , Pollák Peter.  

Hlasovanie proti: nikto.  

Zdržali sa: nikto.  

Neprítomní na hlasovaní: Pišček Milan. 

 

11.16. Jozef Vojčiniak, Skalité č. 264 – žiadosť 

 

P. starosta otvoril ďalší bod rokovania OZ a navrhol zrušiť uznesenie č. 26/2023, zo dňa 

13.3.2023, z dôvodu odporúčania komisie výstavby územného plánovania a životného 

prostredia na odpredaj pozemku v celom rozsahu. 

 

Diskusia nebola, nikto sa neprihlásil. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 26/2024 – OZ ruší: 

Ruší uznesenie č. 26/2023, zo dňa 13.03.2023, z dôvodu odporúčania komisie výstavby, 

územného plánovania a životného prostredia konanej dňa 22.11.2023, ktorá odporučila zmeniť 

rozsah výmery predaja pozemku z 25 m2 na 55 m2. 
Schválené počtom 9 prítomných poslancov.  

Hlasovanie: za: Bazgerová Iveta, Ivanek Peter, Lašová Ľubica, Mudríková Vlasta, Najdek Jozef, Petrák Martin, 

Petrák Miloš, Petráková Iveta, Pollák Peter.  

Hlasovanie proti: nikto.  

Zdržali sa: nikto.  

Neprítomní na hlasovaní: Pišček Milan. 

 

Vrátil sa p. Milan Pišček. Počet prítomných poslancov 10. 

 

P. starosta ukončil bod Nakladanie s majetkom a prešiel na ďalší bod programu. 

 

12. Zápis do kroniky obce za rok 2023 

 

 P. starosta v tomto bode programu požiadal Petrákovú I., poslankyňu OZ a zároveň kronikárku 

obce o predloženie návrhu na zápis do kroniky obce za rok 2023. P. Petráková aj keď sme všetci 

dúfali, že rok 2023 bude pokojnejší a krajší, opäť život v našej obci pripravil narušivé momenty. 

Okrem milých podujatí, ktorými žila celá obec, sme zažívali aj politické turbulencie, ktoré 

vyvrcholili voľbami do NRSR. V jeseni sme boli svedkami veľkej migračnej krízy, ktorá sa 

priamo dotýkala aj našich obyvateľov. P. Petráková I., prečítala návrh na zápis do kroniky za 

rok 2023. 

 

P. starosta sa poďakoval p. kronikárke obce Ivete Petrákovej za vypracovanie a 

odprezentovanie zápisu do kroniky obce za rok 2023. P. starosta otvoril diskusiu. 
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P. Peter Pollák pripomenul, že by bolo dobré spomenúť ,,Kermaš na Kudlove“, ktorý sa konal 

15.09.2023. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 27/2024 – OZ schvaľuje: 

a) Zápis do kroniky obce Skalité za rok 2023 tak, ako ho predložila kronikárka obce p. Mgr. 

Iveta Petráková (tvorí prílohu zápisnice),  

b) Odmenu kronikárke obce Mgr. Ivete Petrákovej vo výške 500,- €, ktorá bude vyplatená až 

po ukončení skutočného zápisu do kroniky obce. 
Schválené počtom 9 prítomných poslancov.  

Hlasovanie: za: Bazgerová Iveta, Ivanek Peter, Lašová Ľubica, Mudríková Vlasta, Najdek Jozef, Petrák Martin, 

Petrák Miloš, Pollák Peter, Pišček Milan.  

Hlasovanie proti: nikto.  

Zdržali sa: Petráková Iveta.  

Neprítomní na hlasovaní:0. 

 

13. Rôzne 

 

13.1. Zmena členov komisií 

 

P. starosta otvoril ďalší bod rokovania a navrhol zvoliť za člena Komisie kultúry, vzdelávania, 

mládeže a športu; Komisie výstavby, územného plánovania a životného prostredia; Komisie 

finančnej a správy obecného majetku a za člena Krízového štábu obce Skalité p. MUDr. Milana 

Piščeka a Mgr. Štefana Strýčka za člena a tajomníka komisie kultúry, vzdelávania, mládeže 

a športu. 

Diskusia nebola, nikto sa neprihlásil. 

 

 Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 28/2024 – OZ volí: 

a) MUDr. Milana Piščeka za člena Komisie kultúry, vzdelávania, mládeže a športu; Komisie 

výstavby, územného plánovania a životného prostredia; Komisie finančnej a správy obecného 

majetku a za člena Krízového štábu obce Skalité.  

b) Mgr. Štefana Strýčka za člena a tajomníka komisie kultúry, vzdelávania, mládeže a športu, 

s účinnosťou od 11.3.2024. 
Schválené počtom 10 prítomných poslancov.  

Hlasovanie: za: Bazgerová Iveta, Ivanek Peter, Lašová Ľubica, Mudríková Vlasta, Najdek Jozef, Petrák Martin, 

Petrák Miloš, Petráková Iveta, , Pollák Peter, Pišček Milan.  

Hlasovanie proti: nikto.  

Zdržali sa: nikto.  

Neprítomní na hlasovaní:0. 

 

13.2. Verejné osvetlenie - obmedzenie počas noci 

 

P. starosta otvoril ďalší bod rokovania a vysvetlil, že z ekonomických dôvodov a z dôvodu 

šetrenia elektrickej energie navrhuje prerušiť dobu svietenia verejného osvetlenia v obci Skalité 

počas nočných hodín v čase od 0:15 hod. do 3:45 hod. s účinnosťou od 15.3.2024 do ďalšieho 

prehodnotenia. Tento čas je v súlade s prvými rannými a poslednými večernými vlakovými aj 

autobusovými spojmi. Osvetlenie na námestí obce ostane nezmenené. P. starosta otvoril 

diskusiu. 

 

Diskusia nebola, nikto sa neprihlásil. 

 

Odišiel p. Milan Pišček. Počet prítomných poslancov 9. 
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Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 29/2024 – OZ schvaľuje: 

Prerušenie doby svietenia verejného osvetlenia v obci Skalité počas nočných hodín v čase od 

0:15 hod. do 3:45 hod. s účinnosťou od 15.3.2024 do ďalšieho prehodnotenia.  

Počas kultúrnych a športových podujatí bude Verejné osvetlenie zapnuté nepretržite aj počas 

celej noci. 
Schválené počtom 9 prítomných poslancov.  

Hlasovanie: za: Bazgerová Iveta, Ivanek Peter, Lašová Ľubica, Mudríková Vlasta, Najdek Jozef, Petrák Martin, 

Petrák Miloš, Petráková Iveta, , Pollák Peter,.  

Hlasovanie proti: nikto.  

Zdržali sa: nikto.  

Neprítomní na hlasovaní: Pišček Milan. 

 

 

13.3. Žiadosť 3angel - elokované pracovisko 

 

P. starosta predniesol žiadosť spoločnosti 3angel o zriadenie elokovaného pracoviska Skalité 

602 ako súčasť Súkromnej základnej umeleckej školy Skalité - Kudlov č. 781. P. starosta otvoril 

diskusiu k tomuto bodu programu. 

 

P. Miloš Petrák (poslanec OZ): Môžu tam mať pracovisko, keď to nie je ich majetok? 

P. starosta: Áno, tieto priestory majú v prenájme, ako škola. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na Uznesenie č. 29/2024 – OZ schvaľuje a súhlasí: 

Žiadosť spoločnosti 3angel, Nám. gen. M. R. Štefánika 896/1, 010 01 Žilina a súhlasí so 

zriadením 12/12 elokovaného pracoviska - Skalité 602, do siete škol a školských zariadení 

Slovenskej republiky ako súčasť Súkromnej základnej umeleckej školy Skalité - Kudlov č. 781, 

Skalité so začatím činnosti od 1.9.2024. 
Schválené počtom 10 prítomných poslancov.  

Hlasovanie: za: Bazgerová Iveta, Ivanek Peter, Lašová Ľubica, Mudríková Vlasta, Najdek Jozef, Petrák Martin, 

Petrák Miloš, Petráková Iveta, , Pollák Peter, Pišček Milan.  

Hlasovanie proti: nikto.  

Zdržali sa: nikto.  

Neprítomní na hlasovaní:0. 

 

P. starosta na záver tohto bodu rokovania informoval o plánovaných rozvojových aktivitách 

v obci a víziách obce Skalité do budúcna.   

 
14. Interpelácie poslancov 

 

Nikto sa neprihlásil. 

 

15. Záver 

 

P. starosta po vyčerpaní všetkých bodov programu rokovania OZ poďakoval všetkým 

poslancom za účasť na rokovaní OZ a pozval poslancov, aby sa aktívne zapojili do 

Skalitského dňa Zeme, ktorý sa uskutoční dňa 19.-20. apríla a taktiež pozval prítomných na 

Výročnú schôdzu JDS Skalité, ktorá sa konala dňa 11.3.2024 v Hoteli Koloniál. Ďalšie 

rokovanie sa uskutoční podľa plánu, prípadne potreby.  
 

Zasadnutie OZ bolo ukončené dňa 11.3.2024 o 13,50 hod.  

 

Na zasadnutí obecného zastupiteľstva boli prijaté uznesenia od č.1/2024 do č.30/2024. 
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Ing. Peter Ivanek                                                              PaedDr. Cech Jozef  

 zástupca starostu      starosta obce 

 

 

 

 

I. overovateľ: MUDr. Milan Pišček    II. overovateľ: Miloš Petrák 

   


